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P r o t o k ó ł   Nr XVI/2016 

z obrad zwyczajnej sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 22 sierpnia 2016r. 

XV zwyczajna  sesja  Rady  Gminy Krzeszyce  VII kadencji rozpoczęła się  o godz. 16.35 

 

Obrady otworzyła  Przewodnicząca Rady Gminy,  Pani Elżbieta Dominiczak.  

-powitała radnych, Pana Wójta, Panią Zastępcę Wójta, Panią Skarbnik, sołtysów radcę 

prawnego Pana Pawła Bogackiego,  

Asystenta Wydziału Prewencji  Komendy Powiatowej Policji w Sulęcinie Pana Krzysztofa 

Kaczor, Pana Pawła Wąsowicza dzielnicowego Gminy Krzeszyce, Pana Grzegorza 

Zawadzkiego Członka Zarządu Powiatu sulęcińskiego 

- stwierdziła quorum radnych – na 15 radnych obecnych 14 radnych, nieobecnych 1 radnego, 

który usprawiedliwił swoją nieobecność; Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Pani Przewodnicząca zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie 14 głosami za i przedstawiał się 

następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 
       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu 2016. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2016-2028, 
4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze, 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i  Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze, 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany treści dokumentu pod nazwą "Założenia do planu 

zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Krzeszyce do 2030r." 
uchwalonego Uchwałą  NR XV/90/2016 z dnia 27.06.2016r. 

7. Rozpatrzenie skargi Pana Piotra Woszczyńskiego na opieszałość działania Urzędu Gminy  
w Krzeszycach. 

8. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym. 
9. Interpelacje, wnioski i zapytania. 
10. Zakończenie obrad. 

 

b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

 

 

14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Protokół został przyjęty jednogłośnie 
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Ad. 2 

 

Pani  Skarbnik wyjaśniła powody zmiany w uchwale budżetowej, dotyczą one zmiany kwoty 

dotacji na azbest.? 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XVI/100/2016 w sprawie zmiany budżetu 2016 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

Ad.3 

Pani  Skarbnik: wyjaśniła powody zmian  w WPF, które wynikają z włączenia trzech nowych 

dużych inwestycji: termomodernizacja ZE Kołczyn, przebudowa łącznika w GPP w 

Krzeszycach oraz budowa przydomowych oczyszczalni ścieków. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XVI/101/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2016-2028 

 

13 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów 

 

Ad. 4  

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XVI/102/2016 w sprawie przyjęcia dotacji  

z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

Ad. 5 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XVI/103/2016 w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i  Gospodarki Wodnej 

w Zielonej Górze. 

14 glosami za , 0 przeciw i  wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

 

Ad. 6 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XV/104/2016 w sprawie zmiany treści 

dokumentu pod nazwą "Założenia do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i 

paliwa gazowe dla Gminy Krzeszyce do 2030r." uchwalonego Uchwałą  NR XV/90/2016 z 

dnia 27.06.2016r. 

 

14 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie 

Ad. 7 

 

 

Rozpatrzenie skargi Pana Piotra Woszczyńskiego na opieszałość działania Urzędu Gminy  

w Krzeszycach 
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Pani Przewodnicząca: Podtrzymane zostały ustalenia z wspólnego posiedzenia komisji z dnia 

19 sierpnia 2016r., na których ustalono, iż Pani Anna Waraksa wystosuje przeprosiny  

i wyjaśnienia  dla Pana Piotra Woszczyńskiego z powodu niedotrzymania terminu i 

przedstawi je do wiadomości radzie.  

 

Ad. 8 

 

28 czerwca posiedzenie zespołu Zarządzania Kryzysowego 

8 lipca Krzeszyce zebranie w sprawie scalania z Panem dyrektorem Mazurem, Starostą 

Adamem Basińskim oraz Panem Grzegorzem Zawadzkim. 

13 lipca spotkanie z komendantem starzy w Sulęcinie Panem Śnieżko w sprawie 

dofinansowania OSP Krzeszyce 

14 lipca Spotkanie z  Nadleśniczym Ośna Lubuskiego Panem Boryszkowskim. 

15 lipca wizyta w zielonej Górze w Urzędzie Marszałkowskim i Wojewódzkiej Geodezji w 

sprawie scalania gruntów 

18 lipca spotkanie z pełnomocnikiem PGB Panem Stasiukiem w sprawie elektrociepłowni 

hybrydowej 

20 lipca spotkanie z pełnomocnikiem firmy fotowoltaicznej Panem mecenasem Skwierzyn 

21 lipca wyjazd do Altlandsbergu na zaproszenie burmistrza 

22 lipca spotkanie z projektantką w sprawie wodociągu i kanalizacji w Krzeszycach 

10 sierpień udział w Obchodach Święta Policji w Sulęcinie 

17 sierpnia Ogłoszenie Postanowień w sprawie wszczęcia postępowania scaleniowego 

20 sierpień udział w dożynkach Parafialnych w Kołczynie 

   

 

Ad. 9 

Pani Sołtys Józef Pizuński podziękował za zasponsorowanie nagród na dożynki Parafialne w 

Kołczynie. 

 

Pani Sołtys Wioleta Gołębska podziękowała za zasponsorowanie nagród na festyn  

do Rudnicy. 

 

Pani Sołtys Małgorzata Andruszko podziękowała za zasponsorowanie nagród na festyn w 

Krasnołęgu 

 

Pan Sołtys Zygmunt Łankowski: podziękowała za zasponsorowanie nagród na festyn w 

Muszkowie. 

 

Pan Wójt przeprosił, iż tylko tak krótko została na Dożynkach Parafialnych w Kołczynie, 

wynikało to innych obowiązków i zaproszeń m. in. na Dzień Sandacza. 

 

Pani Sołtys Zofia Czarnogrecka  podziękowała za zasponsorowanie nagród na festyn  

do Studzionki. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: zawnioskował do Pana Grzegorza Zawadzkiego o wykoszenie 

zarośli na wale. 
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Pan Grzegorz Zawadzki Członek Zarządu Powiatu Sulęcińskiego: wał jest to teren  

specyficzny 1,5km  koszona jest przez powiat, reszta należy do melioracji. Jutro się zorientuję 

i oddzwonię. 

 

Pan Wójt: poinformował, iż odbył się już przetargi na konserwacje rowów. Firma jest solidna. 

 

Pani Sołtys Marzanna Rzemieniecka: zgłosiła problem na Przemysławiu związany z zajęciem 

pobocza prze dwóch gospodarzy i utrudnionym ruchem, w szczególności ciągników ze 

sprzętem rolniczym. 

 

Pani Sołtys Józef Pizuński: wydzielić 2-3metry i można zrobić wysepkę dla bezpieczeństwa. 

 

Pani Sołtys Zofia Czarnogrecka; zwróciła uwagę na problem posadzonych wierzb 

utrudniających ruch 

 

Pan Wójt: Geodeci sprawdzali posesje w Krzeszycach i tutaj jest w miarę dobrze, gorzej np. 

W Muszkowie gdzie płot jednego z mieszkańców wchodzi w pas drogowy. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: zgłosił problem wycinki, na drodze starostwa. Zaproponował, 

aby ktoś to wyciął w ramach zabrania sobie pozyskanego drewna w ten sposób 

 

Pan Grzegorz Zawadzki Członek Zarządu Powiatu Sulęcińskiego: to jest praktykowane , że za 

wykonaną prace zabierany jest materiał. Wykonam  w tym tygodniu telefon i przyjadą to 

sprawdzić. 

 

Pani Sołtys Małgorzata Andruszko; zgłosiła potrzebę wycinki drzew niszczących asfalt. 

 

Pan Jan Soliński: coś z tym zrobimy. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: jeszcze raz proszę o umieszczenie regulaminu cmentarzy. 

 

Pani Zastępca Wójta Irena Szpulak: czekaliśmy na uprawomocnienie się uchwał. 

 

Pan Radny Antoni Hajdajenko: pierwsze koszenie już poszło. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: czy możemy wrócić do tematu o przekazaniu działki dla Pana 

Krzysztofa Wolańczyka. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: nie sądzę aby Pan Doktor opuścił Krzeszyce. Prowadzi on 

działalność gospodarczą, a warunku ku temu ma bardzo dobre. 

 

Pani Zastępca Wójta Irena Szpulak jest problem z obsadą lekarską w Rzepinie. Burmistrz 

Rzepina zapewnia bardzo dobre warunki, ale ma problem. U nas jak na razie jest dobrze w 

tym zakresie. 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak: większy jest problem z dostępem do specjalistów. 

 

Pan Wójt:  musimy nasz ośrodek zdrowia przystosować do odpowiednich warunków. Brak 

ciągów komunikacyjnych, które oddzielają zdrowych od chorych pacjentów, schody 
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utrudniające dotarcie do stomatologa – to najważniejsze problemy. Myślimy nad propozycja 

zamiany działek w pobliżu obecnego ośrodka.. 

Pan Grzegorz Zawadzki Członek Zarządu Powiatu Sulęcińskiego: przypomniał o problemie 

scalania i protestami grupy mieszkańców, które mogą doprowadzić do przedłużenia się całego 

procesu. 

 

Pan Wójt Pan Sołtys Marianek złożył protest w imieniu mieszkańców, ale podpisał się tylko 

on 

 

Pan Grzegorz Zawadzki Członek Zarządu Powiatu Sulęcińskiego tak czy inaczej każdy 

protest podlega rozpatrzeniu. Ta inwestycja to duża korzyść dla gminy. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: czy ktoś oprócz doktora Wolańczyka mówił o zmianie 

ustaw. Należy zasięgnąć informacji jak ta sytuacja wygląda faktycznie. Jeżeli sprzeda działki 

i postawi prywatny ośrodek. 2 godziny na NZF, a reszta prywatnie. Wypisanie skierowania to 

dla niego wielka łaska. 

 

Pani Skarbnik: mówił, iż to nie odbiera mu pieniędzy. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: większość szpitali nie spełnia norm. Obawiam się jak to 

będzie prywatne. 

 

Pani Zastępca Wójta Irena Szpulak: za każdą osobę dostają pieniądze. 

 

Pani Skarbnik: musimy przeanalizować czy ta działka jest nam potrzebna czy nie. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski: mam nadzieję, że tą decyzją nie strzelimy sobie w stopę. 

 

Pan Radny Andrzej Żmijak: ta działka koło placu została sprzedana. 

 

Pan Radny Marcin Jachimowski przy przystanku jest dom, chcą sprzedać ta działkę autobus 

tam zajeżdża i zawraca, ktoś może to zagrodzić płotem. 

 

Pan Wójt: jesteśmy już po rozmowach. 

 

Pani Skarbnik należy to sformalizować. 

 

 

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

 

Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uwagę i zamknęła obrady XVI sesji rady 

Gminy VII kadencji. Obrady zakończono ok. godz. 17.45 

 

 

Protokołowała: 

………………………….. 

/Marta Buczkowska/ 
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